
Bestyrelsens beretning for 2023. 

Efter generalforsamling 2023 blev sammensætningen af 
bestyrelsen følgende: 

Finn Pedersen: Formand 
Sven-Erik Vad: Kasserer 
Daniel Hellesø: Næstformand 
Jan Byrial Christensen 
Viggo Hansen 
Jan Brix 
Jacob 
Hollender 
Opgørelse over vandspild: 
2023. 

Udpumpet vand 226.338 m3 

Solgt vand           207.978 m3 

Hvilket giver et spild på 18.360 m3 som svarer til 8 % 
 
I 2022 solgte vi 221.315m3 og et spild på 9 % 
I 2021 solgte vi 224.840m3 og et spild på 11 % 
I 2020 solgte vi 231.906m3 og et spild på 6,65 % 
I 2019 solgte vi 246.072m3 og et spild på 7,1 % 
I 2018 solgte vi 242.849m3 og et spild på 9,7 % 
 
Vores minimums forbrug " i nattetimerne" er pt. steget til ca. 13 m3/t. 
Der er også igen fundet en del lækager, som ikke har været "nye", 
der har igen været en del spild pga. fjernvarme arbejde. 

Vi har udmeldt til Frederiksgård vandværk, at vi ikke kan forsyne dem pt. 
De arbejder videre på en aftale med Hundslev, Asserballe og Fynshav 
vandværker. 

 
Værket: 
Der er bortskaffet Okker fra skyllevand til Biogas anlæg i Pøl. Denne gang 
var arsen indholdet under grænsen til at vi skulle køre det til Skodsbøl.  
 
Tilsynsbesøg fra Sønderborg Kommune gik fint, intet at bemærke. 
BNBO: Aftalen med lodsejeren er endnu ikke gennemført. Aftalen om 
godtgørelsen af erstatningen er ikke på plads, idet aftalen ligger til 
godkendelse hos skattestyrelsen. 

 
 
Boringer: 

Der er lavet en aftale med Vand &Teknik som hovedentreprenør. 



PC-brøndboring laver boringsarbejdet, den endelige pris kender vi pt. ikke, 
men et bud vil være ca. 2,3 millioner kr.  

Planen er flg. 
Sølspang Nord for vandværket: 
Der laves en ny boring til aflastning for eksisterende boringer, når disse skal 
renoveres.  

Bakken: 
Bakken "gamle værk" lukkes og sløjfes, den er faldet sammen. 

 
Møllevej: 
Der laves en erstatning "inden for 5 m" som bliver efter nyeste standard. 

 
Eksist. På Sølspang: 
Der laves en erstatning "inden for 5 m" som bliver efter nyeste standard. 

 
Målere: 

Der arbejdes på en aftale med SONFOR om aflæsning via. en fælles 
antenneløsning, hvor vi lejer os ind på systemet. 

 
Nye tilslutninger: 
Der skal etableres 16 nye boliger iflg. "NAB" tegning. Vi skal lave ca. 10 nye 
stophaner, udgiften hertil lægges på tilslutningsafgiften, tegning 
vedlægges. 

SMS-modulet har igen vist sin berettigelse, ved ledningsarbejde kommer der 
sjældent nogle opkald. 
Sven-Erik Vad abdicerer efter 50 år, rigtig flot, gi ham et stor bifald. Husk 

at nævne arrangement, "hos Risa" 

vi holder reception for Sven-Erik den. 2. april - fra 14-17.00 
 
alle er meget velkommen - tilmelding skal ske til Risa på mobil 27813484 senest d. 
25. marts 

 
eller på mail kontakt@hosrisa.dk 

 
 
Der blev ikke fundet en ny kasserer, derfor er der lavet en aftale med Als 
Bogføring, de overtager kasserer arbejdet, det vil helt sikkert give en del 
tilvænning, men det må løses på bedste vis. 
Så vi ser fremad, der mange ting og udfordringer at tage fat på. 

mailto:kontakt@hosrisa.dk

